
 
  
 

 

 

 
Uddannelse og Arbejdsmarked 

Nim Skole og Børnehus 
 

Møllegade 20, Nim 
8740 Brædstrup 

Telefon: 76291600 
 

samdriftnim@horsens.dk 
www.nimskole.dk 

 
 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-18   
 

Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 15. januar 2018 kl. 19.00 til 
21.30 
 
Deltagere: 
Medlemmer institution: 
Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  
Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 
Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 
Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 
Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 
 
Medlemmer forældresiden: 
Brian Jensen, formand 
Morten Leth Hedegaard, næstformand 
Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant 
Mette Harder, forældrerepræsentant 
Mette Hoff, forældrerepræsentant 
Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 
Jesper Iversen, forældrerepræsentant 
Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 
Iben Schneevoigt, suppleant 

 

 

Vedr.: Møde i fællesbestyrelsen  
 
Brød: Skolen – på mødet fastsættes resten af skole året. 
 
Referent: Lissy 
 

 

Afbud: Helle, Brian 
 

 

Dagsorden 

 
 

1. Godkendelse af referat og punkter til eventuelt 
Godkendt 
 

 

2. Elevrådet  
- har orienteret resten af skolen til morgensang 
- elevrådet holder møde med køkkenet i børnehaven 
- hver klasse skal have en ”legetøjspakke” 

 



 
  
 

 

 

- fokus på, at alle går ud til frikvarter på samme tid 
- opfordring til at slukke cykellygter for hinanden, hvis man ser, at de er tændte 
 
3. Meddelelser fra skoleleder, dagtilbudsleder, medarbejderrepræsentanter og formand 
Skoleleder: 
- Skolens byrådsrepræsentant kommer til næste møde 
 
- Nytårskur afviklet efter koncept – stor tilfredshed med arrangementet 
 
- Trafikreguleringer er på vej. Chikaner bag skolen ved cykelstien er opsat. 
Bommen er på vej ved indkørslen til hallen. – obs på hvor mange biler, der kommer til at holde ved vejen 
 
- Klyngesamarbejdet: Da elever fremover skal til prøve i de kreative fag, som har givet timer til 
”klyngefagdagen”, kan det påvirke strukturen næste år. Vi afventer en udmelding. 
 
Dagtilbudsleder: 
- Inge og personalet skal i gang med uddannelse i forhold til nye læreplaner 
- Alle pædagoger tilbydes ”fyrtårns”-uddannelsen 
 
Mette børnehaven: 
Spændende med kursus i læreplaner 
 
Lissy skolen:  
Tak for juleslik :) 
Dansklærerne på mellemtrinnet skal på 6 dages kursus 
 
 
4. ”Rigets tilstand” (Fra årshjul) tilbageblik fra skoleleder og dagtilbudsleder 
Lars: 
Hvad er gået godt det sidste år? Er skolen blevet et bedre sted at være det sidste år? 
- data viser, at de faglige resultater og trivselsresultaterne for klasserne generelt ser godt ud 
- daglige fremskridt i KRAI – god progression i forhold til for et år siden 
- et år med mange højdepunkter: Morgensang på et højt niveau, Kom og se hvad vi laver, i dagligdagen og 
mange andre 
- som skole er vi blevet bedre til klasseledelse, vi er mere samstemte 
- antallet af indsatspunkter er forsøgt sat ned – det giver bedre fokus 
- KET (kulturcrew, elevråd, trivselsledere) er et godt tiltag – 25 procent af mellemtrinnets elever er involveret 
- 21st century skills 
- mange positive progressionshistorier for elever 
Hvilke udfordringer? 
- den vanskeligste del af inklusionsopgaven 
- fastholdelse af fagligheden i alle fag 
- økonomien – det kan se svært ud at få økonomien til at hænge sammen i næste skoleår 
- den attraktive arbejdsplads 
- sammenhængen i vores samdrift 
 
Inge: 
- 2018 er kendetegnet ved børn med mange handleplaner – i løbet af året afholdes 5 småbørnskonferencer 
- med i et lille it-projekt 
- måde at afholde fødselsdage er blevet systematiseret – der afholdes én fælles fødselsdag pr måned 
- Børnehuset er blevet et sted, hvor personalet løber stærkere 
- ejerskabet til stedet og samarbejdet er vokset 
- der er god plads i børnehaven – det giver gode legemuligheder 
- vuggestuen har svinget mellem 22 og 13 børn 
- ”vi lærer sprog”  - vuggestuen har nu egen handleplan 
- økonomien – det kan være svært at overholde budgettet med det lave børnetal 

 



 
  
 

 

 

 
5. Personalesituation Nim Skole pr 11/1 2019 
- Annie ansat i fast stilling 
- Britt er ansat i vikariat ind til sommerferien 
- der er pt ansættelsesstop i kommunen 
- vi ligger på kommunalt gennemsnit i forhold til sygefravær hos personalet 
 
6. Økonomi i Skole og Børnehus i det kommende år (fra årshjul) – Redegørelse fra Inge og Lars og 
drøftelse. 
Lars redegør. Den helt store udfordring kommer næste skoleår, hvor vi skal være en person færre. Vi skal 
gøre opmærksom på problematikken, hvor vi kan. Bestyrelsen skal finde ud af, hvordan de gør opmærksom 
på det. 
 
Inge redegør. Børnetallet er faldende.48 årsbørn i børnehaven i 2018 – 45 i 2019. Vuggestuen svinger 
mellem 12 og 15.  
Kommunens controller kan heller ikke finde besparelser i budgettet – det ender med et underskud. 
Tildelingsmodellen er udfordrende for små institutioner. 
 
7. Elevfravær og elevomsætning (fra årshjul) 
- 4 elever er flyttet siden sommerferien 
- 1 elev er kommet til 
 
Elevfravær:  
160 elever, 89 skoledage: 309 dages sygdom – 118 ekstraordinær frihed – 39 kommet for sent. 
6 elever har et fravær over 10 procent 
 
8. Principper for feriepasning (bilag) 
- godkendt 
 
9. Eventuelt 
Forplejning næste gang: Mette Hoff. Der laves en liste til næste gang 
 
Forslag til punkter til næste møde/kommende møder: 
Brugen af I-pads i børnehaven. Børnehaven redegør for brugen af i-pads og det drøftes efterfølgende. 
SFO – Ulla Steensen deltager 
”Bommen”– Lars kontakter idrætsforeningens formand inden næste møde for at høre deres holdning 
Fastholdelse af personalet – en attraktiv arbejdsplads 
 

 

 
 


